
 

 

Ulica padlih borcev 2,   
5220 TOLMIN 

Odbor za kmetijstvo, turizem   
          in razvoj podeželja 
        
Številka: 011-0022/2021 
Datum: 3. 6. 2021 

 

Z A P I S N I K 
10. seje Odbora za kmetijstvo, turizem in razvoj podeželja 

ki je bila v sredo, 2. junija 2021, ob 16.15 v obliki seje na daljavo  
 

 

Prisotni člani odbora: Boris Leban, Jasna Rot, Ljubiša Veljkovič, Aljoša Križnič, Miha Mežnar, Zvezdana 
Čarga Šavli, Bojan Drole 

Odsotni člani odbora: / 
Ostali prisotni: Janja Bičič (vodja oddelka za gospodarstvo, negospodarstvo in finance), Davor Simčič 

(višji svetovalec za pravne zadeve), Sanja Sivec Levpušček (vodja oddelka za okolje in prostor) 
 

Za sejo je bil predlagan naslednji dnevni red. 

 
Dnevni red. 

1. Ugotovitev sklepčnosti in sprejem dnevnega reda. 
2. Razprava in sklepanje o zapisniku 9. seje Odbora za kmetijstvo, turizem in razvoj podeželja. 

3. Razprava in sklepanje o predlogu Odloka o taborjenju in kampiranju v občini Tolmin, v prvi obravnavi. 

4. Vprašanja in predlogi.  
 

K 1.) 
Ugotovitev sklepčnosti in sprejem dnevnega reda  

 

Sejo je pričel in vodil predsednik odbora, Boris Leban. Ugotovil je, da je bilo ob pričetku seje prisotnih 
šest članov, kar je dovolj za sklepčnost. Zvezdana Čarga Šavli je napovedala kasnejši prihod.  

 
Na dnevni red ni bilo pripomb in predlogov.  

 
K 2.) 

Razprava in sklepanje o zapisniku 9. seje Odbora za kmetijstvo, turizem in razvoj podeželja 

 
Predsednik je odprl razpravo na zapisnik 9. seje. Ker ni bilo pripomb in predlogov, ga je predlagal v 

potrditev.  
 

SKLEP. 

Odbor za kmetijstvo, turizem in razvoj podeželja potrjuje zapisnik 9. seje v predlagani 
obliki. 

Ob glasovanju je bilo prisotnih 6 članov, sklep je bil potrjen s 6 glasovi ZA.  
 

K 3.) 
Razprava in sklepanje o predlogu Odloka o taborjenju in kampiranju v občini Tolmin, v prvi 

obravnavi 

 
Obrazložitev je podal Davorin Simčič.  

Med obrazložitvijo ob 16.25 se je odboru pridružila Zvezdana Čarga Šavli. Odbor je zasedal v polni 
sestavi.  

 

Predsednik je odprl razpravo. 
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V razpravi so sodelovali Bojan Drole, Miha Mežnar, Aljoša Križnič, Boris Leban, Zvezdana Čarga Šavli, 

Jasna Rot. 
 

Razprava: 

− predlaga se (ob izdaji pogojev za taborjenje), da se dopušča tudi nekoliko daljše razdalje do 
stranišča, kot je predlagano v 6. členu (100 m), 

− ali ta odlok ureja tudi kampiranje na »črno«, ali se jih lahko na podlagi tega odloka preusmeri oz. 

oglobi, 

− določbe odloka po sprejetju je treba spoštovati, zato je sedaj čas, da se ustrezno dopolni npr. z 
določitvijo razdalje do stranišč, 

− ali je bil odlok na usklajevanju s taborniki in skavti, 

− mnenje, da je dovolitev parkiranja enega osebnega avta na območju tabora premalo (kako bo npr. 

ob obiskih staršev), 

− mnenje, da bo težko slediti temu določilu, da bodo ostala vozila morala biti parkirana na javnih 

parkiriščih, saj ne bo možno le-tega zagotoviti v bližini tabora, 

− mnenje, da je težko zagotoviti stranišča v oddaljenosti največ 100 m, 

− pohvali se odlok – bolje bo nadzorovano/sankcionirano nedovoljeno kampiranje in taborjenje, 
predvsem pa bodo s tem odpravljene težave z odpadki, ki jih tovrstni turisti puščajo za sabo,  

− ali določbe odloka veljajo tudi za dnevne/naključne kopalce, da ne smejo parkirati npr. poleg reke 

(na neurejenih parkirnih površinah), 

− ali je dovolj redarjev, da bo odlok lahko tudi zaživel (en redar je premalo), 

− pohvala, ker je odlok podoben tovrstnemu odloku Občine Kobarid – ne povzroča dodatnih dvomov 
redarjem pri izvajanju določil, 

− podpira se odlok, ker je s tem zagotovljena tudi pravna podlaga za urejanje področja kampiranja in 

taborjenja, 

− samo izvajanje odloka v praksi odpira vrsto (življenjskih) vprašanj:  

• dodatna obrazložitev k 5. členu, ki opredeljuje dokazila/priloge k vlogi za izdajo dovoljenja, 
in sicer pogodba za odvoz odpadkov in  

• druga alineja 6. člena – parkiranje enega osebnega avta na točno določenem mestu in ostala 

na javnih parkiriščih, 

− ali se bodo izvajala določila odloka tudi pri kampiranju/taborjenju domačinov (otrok, mladostnikov) 

npr. na travniku zraven Soče, 

− ali je možno z odlokom zajeti (sankcionirati) tudi nedovoljeno praznjenje kemičnih stranišč iz 
kamperjev v naravno okolje oz. reko, 

− dodatna obrazložitev 10. člena glede postavitve premične bivalne enote oz. samega pojma bivalne 

enote, 

− mnenje, da z vidika varovanja okolje tudi na festivalskih dogodkih in drugih glasbenih in podobnih  
prireditvah na območju občine ne bi bilo dovoljeno parkiranje na prireditvenem območju, 

− iz prakse – katere lokacije so v občini, kjer se že sedaj najpogosteje postavljajo tabori.  

 
Na vprašanja in predloge članov so odgovarjali Janja Bičič, Sanja Sivec Levpušček in Davor Simčič. 

 

Ker ni bilo več razpravljavcev je predsednik podal na glasovanje sklep. 
SKLEP. 

Odbor za kmetijstvo, turizem in razvoj podeželja je na svoji 10. seji razpravljal in sklepal o 
predlogu Odloka o taborjenju in kampiranju v občini Tolmin, v prvi obravnavi in ga vključno 

s pripombami posreduje Občinskemu svetu Občine Tolmin v nadaljnjo obravnavo.  

 
Ob glasovanju je bilo prisotnih 7 članov, sklep je bil s 7 glasovi ZA potrjen.  

Zvezdana Čarga Šavli se je po glasovanju opravičila in sejo zapustila. 
 

K 4.) 

Vprašanja in predlogi 
 

1. Jasna Rot je postavila vprašanje glede napredka pri vzpostavitvi vstopno-izstopnih mest na Volarjih. 
 

Sanja Sivec Levpušček je odgovorila, da se trenutno išče izvajalca za projektiranje. Direkcija je 
namreč podala pozitivno mnenje na projektno dokumentacijo, ki jim je bila poslana v pregled. 

 

2. Aljoša Križnič je zaprosil za odgovor ali je možno postaviti na glavnem križišču na Mostu na Soči 
smerokaz za železniško postajo. Prošnjo je podal tudi na preteklih sejah občinskega sveta.  
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Drugo vprašanje se je nanašalo na možnosti nadaljevanja gradnje kolesarske povezave od bara 

Morea do Mosta na Soči. 
Sanja Sivec Levpušček je povedala, da je bila prošnja za postavitev smerokaza že zabeležena in 

oddana na direkcijo, ker se lokacija nahaja v varstvenem pasu državne ceste. Na oddelku se bo 
preverilo ali je soglasje oz. dovoljenje s strani države že prispelo. 

Zaprosila je, da se upošteva uveljavljeno prakso, in sicer da se podobne prošnje pisno naslovijo na 
občinsko upravo, napisane lahko s strani krajevnih skupnosti ali posameznikov, saj se le-ta nato 

posreduje državi v pristojno reševanje.   

 
Glede kolesarske povezave je povedala, da se aktivnosti za odkup zemljišč na omenjenem odseku 

nadaljujejo. Dolgotrajnejši postopek je pri zemljišču, kjer je 21 lastnikov. Istočasno pa potekajo tudi 
usklajevanja z vsemi deležniki glede točnega poteka trase. Prejeta je bila tudi informacija, da so 

sredstva odobrena, projekt je namreč financiran tudi z evropskimi sredstvi. 

 
 

Predsednik Boris Leban je sejo zaključil ob 17.50. 
 

 
 

 

Boris Leban, 
predsednik Odbora za kmetijstvo, 

turizem in razvoj podeželja 
Zapisala: 

Katja Gaberšček 


